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Kleur op de Hoogeveense wangen 
 
De zon schijnt weer boven de gemeente Hoogeveen. De financiële crisis is achter de rug. Er 
is zelfs weer ruimte om te investeren. En dat is hard nodig. Er is sprake van achterstallig 
onderhoud. Daarbij gaat het niet alleen om wegen, fietspaden, (school)gebouwen en 
sportvoorzieningen. Het vertrouwen in de gemeente als betrouwbare partner moet 
hersteld worden. En: Hoogeveen moet weer kleur op de wangen krijgen als sociale 
gemeente.  
 
Sociaal buiten de lijntjes kleuren 
Waar de gemeente de wind weer in de zeilen hee1, geldt dat lang niet voor alle inwoners. 
Voor te veel inwoners duurt een maand nog steeds te lang. Te veel inwoners kunnen niet 
rondkomen. Te veel inwoners maken zich grote zorgen over de toekomst. Te veel inwoners 
zijn op zoek naar een passende woning. Te veel inwoners hebben gezondheidsproblemen.  
Wat de PvdA betre1, mag het college bij de genoemde en bij andere problemen ook buiten 
de lijntjes kleuren. De gemeente Utrecht lanceerde zeer succesvol een nieuwe aanpak van 
schulden. Deze gemeente hanteert ook soepele bijstandsregels voor jonge inwoners en hee1 
een nieuwe aanpak voor jeugdhulp ontwikkeld. De gemeente Enschede hee1 gekozen voor 
een persoonlijke, soepele aanpak voor mensen in de bijstand. Niet de wet is leidend, maar 
de inwoner. De PvdA is blij met een dergelijke aanpak; mensen voorop! Hoogeveen moet nu 
stappen gaan zeHen, haast is geboden. Wat ons betre1, zeHen de aanstaande nota’s 
‘schulphulpverlening’ en ‘jeugd’ de toon. 
 
De jeugd máákt de toekomst 
De jeugd hee1 niet alleen de toekomst, de jeugd maakt ook de toekomst. Voor de PvdA was 
dat reden het iniKaKef te nemen tot de oprichKng van de raadsbrede werkgroep ‘jeugd en 
poliKek’.  
Iedereen hee1 haar of zijn eigen talent, het is belangrijk dat te (h)erkennen. Wij gaan voor 
kansen voor iedereen. Niet iedereen gelijke kansen of allemaal dezelfde kansen, maar kansen 
op maat. Programma’s als Talentherkenning en Masterkans verdienen onze steun. 
 
Investeren in cultuur loont 
Hoogeveen hee1 goed geacteerd als het gaat om de problemen bij Scala en het veiligstellen 
van de acKviteiten. Investeren in cultuur is alKjd lonend. We zijn blij hoe de gemeente 
inspeelt op het thema Van Gogh, maar ook met het theaterspektakel Boer Koekoek. Dankzij 
vragen van de PvdA kunnen ook mensen met een minder dikke portemonnee dit 
spektakelstuk bezoeken. Het college hee1 ook acKe ondernomen naar aanleiding van onze, 
samen met GemeenteBelangen, gestelde vragen over het Onderduikersmuseum De 
Duikelaar. In de kadernota wordt gesproken over een mogelijk structurele subsidie. Van de  
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PvdA mag het woord ‘mogelijk’ geschrapt worden. Het verhaal van Nieuwlande is belangrijk 
om door te vertellen, nu misschien wel meer dan ooit. 
Zorgen maken we ons over de financiële posiKe van de bibliotheek. LaaggeleHerdheid is nog 
steeds een groot probleem in Hoogeveen. De gevolgen van laaggeleHerdheid werken diep 
door in het persoonlijke leven van mensen. De bibliotheek, en het Taalhuis, spelen een 
belangrijke rol bij de aanpak van laaggeleHerdheid. Ook als het gaat om de ontwikkeling van 
digitale vaardigheden speelt de bieb een belangrijke rol. 
Ronduit blij zijn we met de investeringen in Het Podium. Dit poppodium behoort tot de 
absolute top van het culturele aanbod in Noord-Nederland.  
 
Vitamine Groen 
Cijfers van GGD Drenthe laten zien dat het alle hens aan dek is als het gaat om de gezondheid 
van veel van onze inwoners. Gelukkig wordt er de komende jaren vanuit de rijksoverheid veel 
(extra) geld beschikbaar gesteld. Het gaat dan om de aanpak van overgewicht, gezonde 
leefomgeving, mentale gezondheid en vitaliteit van ouderen. We zijn benieuwd hoe het 
college denkt hier concreet invulling aan te geven. Ook gezien de onderbeze_ng van de 
samenwerkingsorganisaKe, waar nog steeds sprake van is, lijkt dit ons een flinke uitdaging. 
De medewerkers werken zich een slag in de rondte, maar de grenzen van wat kan, zijn 
bereikt. We kunnen niet volstaan met het blijven benoemen van de onderbeze_ng. Het is 
Kjd voor een onconvenKoneel aanvalsplan. 
Gezondheid en biodiversiteit vormen een twee-eenheid. Met de voorgestelde vergroening 
van Krakeel wordt daar bijvoorbeeld uitvoering aan gegeven. Met belangstelling kijken we uit 
naar het dit jaar te verschijnen biodiversiteitsplan. De gemeente Hoogeveen kent weliswaar 
veel groen, maar tegelijkerKjd ook heel veel stenen. De plaats Hoogeveen staat niet voor 
niets in de top-10 van woonplaatsen met meest versteende tuinen. 
 
Maak inwoners de baas 
Buurt- en dorpshuizen vormen met hun sociale funcKe een belangrijke schakel in een lokale 
gemeenschap. De ontwikkeling van ‘Huizen van de Buurt’ lijkt een goede volgende 
ontwikkeling. De ambiKe lijkt ons aan de lage kant; vier 'Huizen van de Buurt' in de plaats 
Hoogeveen en één in de dorpen. 
Over tandjes bijschakelen gesproken: we weten al jaren dat de dorpscoöperaKe 
Hollandscheveld een zeer succesvolle vorm van domeinoversKjgende samenwerking is, 
waarom dan slechts uitbreiding naar één wijk in Hoogeveen? 
De Smederijen zijn, na een Kjdje min of meer op een zijspoor gestaan te hebben, weer 
belangrijker dan ooit. Een ontwikkeling die de PvdA toejuicht. Net als het werken met buurt-, 
wijk- en dorpsagenda’s. Maak inwoners meer de ‘baas’ van hun eigen woonomgeving.  
Een groene woonomgeving nodigt uit tot ontmoeten en bewegen. Voor dat laatste zijn 
goede sportvoorzieningen dichtbij ook van belang. Investeren in sport, is investeren in het 
welzijn en in de gezondheid van mensen.  
 
Hoogeveen verdient een nieuw zwembad 
Een aantrekkelijk stadscentrum is belangrijk voor de inwoners van de gemeente Hoogeveen 
en wijde omgeving, voor toeristen en voor toekomsKge inwoners van de gemeente  
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Hoogeveen. De PvdA was daarom voorstander van een onderzoek naar de herinrichKng van 
Hoofdstraat-Zuid. Of dat automaKsch betekent dat we instemmen met reconstrucKe is een 
tweede. We zullen de investering die hiermee gemoeid is, afwegen in het totaal van 
investeringen. 
Over aantrekkelijk stadscentrum gesproken; het vervangen van parkeermeters is een 
investering die gepland staat voor 2025. Het lijkt een onderwerp van weinig betekenis. Wie 
de lange rijen op bijvoorbeeld zaterdag ziet, weet dat de huidige automaten een bron van 
ergernis zijn voor veel mensen. De PvdA hee1 meerdere keren aandacht gevraagd voor de 
zeer publieksonvriendelijke parkeermeters die nu in het centrum staan.  
Geïnvesteerd zal er in de nabije toekomst ook moeten worden in het zwembad. We kunnen 
niet volstaan met zwembad De Dolfijn in de benen houden met duct tape en stopverf. 
Hoogeveen verdient een nieuw zwembad! 
 
De financieel zwakke jaren hebben er flink ingehakt in de Hoogeveense samenleving. De 
pijn was voelbaar bij veel mensen en organisaKes. Toch hebben we samen die vervelende 
periode overbrugd. Dat verdient veel waardering.  
De Kjd dat er niets meer kan, ligt gelukkig achter ons. We kijken weer vooruit. We maken 
weer plannen. We herstellen en investeren. Samen willen we werken aan een zonnige 
toekomst voor iedereen. En natuurlijk laten wij ons als PvdA leiden door het streven naar 
een sociale, eerlijke en duurzame samenleving voor iedereen. 
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